



Date: 15/07/2020

التاريخ: 2020/07/15

Reference: LD/B/FS/20/15

المرجع: LD/B/FS/20/15

Mr. / Hasan Abdul Rahman Al Serkal
Executive Vice President & Chief Operations Officer
Dubai Financial Market
Dubai-United Arab Emirates

سعادة السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي-رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Notification from Drake & Scull International PJSC (the "Company")

تنويه من شركة دريك أند سكل انترناشيونال ش.م.ع ("الشركة")

We would like to inform you that the company has been in discussions with the Financial Reorganization Committee ("FRC") for the past few months.

نود أن نحيطكم علماً بأن الشركة كانت في مناقشات مع لجنة إعادة التنظيم المالي ("اللجنة") خلال الأشهر القليلة الماضية.

Given the recent progress, the Company has been accepted by the FRC who will support the Company's Restructuring efforts to reach an agreement with its creditors to reschedule its financial obligations.

وبالنظر إلى التقدم الذي حققته الشركة خلال الفترة الماضية، فقد وافقت اللجنة على دعم عملية إعادة هيكلة الشركة سعياً منها للمساهمة في جهود الشركة للتوصل إلى اتفاق مع دائئها، مما يمكنها من إعادة جدولة التزاماتها المالية.

The FRC was established to supervise the management of financial restructuring procedures of organizations in order to facilitate a consensual agreement between the debtor and its creditors with the assistance of one or more experts appointed by the FRC for this purpose.

نود الإشارة أنه قد تم تأسيس لجنة إعادة التنظيم المالي للإشراف على إدارة إجراءات إعادة التنظيم للمؤسسات وتسهيل الوصول إلى اتفاق رضائي بين المدين ودائئيه وذلك بمعاونة خبير أو أكثر تعينه اللجنة لهذا الغرض.

Sincerely yours,,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Nader Mugbil
Investor Relations Officer

نادرمقبيل
مسؤول علاقات المستثمرين

Drake & Scull International PJSC

شركة دريك أند سكل انترناشيونال ش.م.ع.

